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WOORD VAN DE PASTOOR 
Johannes Vermeer, schoonheid in het alledaagse 
Op het moment dat ik deze bijdrage schrijf meldt het NOS nieuws 
dat de Vermeer-tentoonstelling in het Rijksmuseum het 
bezoekersrecord van het Amsterdamse 
museum gebroken heeft. Eerlijk gezegd, ik 
had de tentoonstelling van de kunstschilder 
uit de Gouden Eeuw graag bezocht. Helaas, 
het is me niet gelukt op tijd een kaartje te 
bemachtigen. In een mum van tijd was de 
tentoonstelling volgeboekt, uitverkocht. 
Waarom dan toch schrijven over de 
zeventiende-eeuwse Vermeer? Omdat ik altijd 
al onder de indruk ben geweest van zijn 
fijnzinnige stijl. Alledaagse taferelen worden 
bij Vermeer bijzondere gebeurtenissen.   
 
In het algemeen kunnen we zeggen: de kunst geeft ons een besef 
van nuance, meervoudige betekenislagen, het speelse ook. Kunst 
leert anders kijken, anders voelen, anders lezen. Een gedicht, een 
tragedie, een komedie, muziek, een schilderij, noem maar op: ze 
vormen je blik, je sensitiviteit. Vaak is de wereld anders dan je 
dacht, als je anders kijkt, anders hoort, anders voelt. De 
kunstenaar roept die verandering van blik wakker. Dit kan ons 
dagelijks leven beïnvloeden: onze taal wordt subtieler, ons 
respect voor de wereld dieper.  
 
Ik geef toe: er zijn verschillende manieren waarop kunstenaars 
de werkelijkheid verbeelden. Dit  hangt vaak samen met een 
diepere levensbeschouwing: het leven als een gewelddadige 
strijd, of als een zoet-sensueel kabbelen (wat kan gaan in de 
richting van ‘kitsch’), of als donkere hopeloosheid. Anderen 
kunnen zowel de gebrokenheid, de kwetsbaarheid, de rauwheid 
van het leven in alle scherpte laten zien maar toch ook dwars 
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daardoorheen een ‘nochtans’ oproepen; een diepere vreugde, 
een diepere laag van goedheid, genade, verzoening, vreugde, 
humor, herstel, goddelijke glans laten doorkomen. Ooit las ik in 
dit verband de term: ‘geschonden scheppingsschoonheid’. Alleen 
de groten slagen erin in één kunstwerk deze paradox, dit 
‘nochtans’, geloofwaardig weer te geven: Rembrandt, Bach, 
Dostojewski, Van Gogh, Chagall, Gerhardt,… Is het toevallig dat 
genoemde namen kunstenaars zijn die ook het Bijbelse geloof 
diepgaand hebben verwerkt? Spoort ook dat laatste ons niet aan 
om precies anders te gaan kijken, onze blik te verruimen, onze 
subtiliteit aan te scherpen?  
 
In het rijtje van genoemde kunstenaars hoort mijns inziens ook 
Johannes Vermeer. Natuurlijk, een marxist zal in Vermeer een 
bourgeois-schilder zien, en iemand anders zal in een Delftsblauw 
tegeltje dat hij schilderde, wellicht sporen van slavenarbeid 
ontwaren. Dat mag. Maar ik zou er dit in zien: het alledaagse 
leven dat we al te vaak ervaren als sleur en als een vreugdeloos 
moeten, openbaart iets van schoonheid. De melk opzetten, 
boodschappen halen, de ramen 
doen,… Vermeer laat ineens zien dat 
zich in al deze activiteiten ook 
schoonheid meldt. Alledaagse 
schoonheid. 
 
Ik denk dan niet primair aan het 
over-gehypte meisje met de parel 
maar aan het Delftse straatje, 
het melkmeisje ... Hierin zien we 
‘Vermeers nochtans’. Wie met 
Vermeer leert kijken, ziet dat 
doodgewone alledaagsheid 
doortrokken is van genadige 
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schoonheid, scheppingsschoonheid, nuance, speelsheid.  
Hebben we daar geen nood aan? Als we de nuance, het speelse, 
de humor, de mogelijkheid van een ander perspectief, 
verwaarlozen, worden we dan niet armer?  
 
Onze taal, bron van eindeloze schakeringen, wordt dan plat. We 
zien het dagelijks op de sociale media: woorden die als botte 
messen naar elkaar gegooid worden, mechanisch, humorloos, 
genadeloos, bedreigend zelfs. Sommige politici lijden er onder, 
anderen doen eraan mee. Het heeft ook gevolgen voor de 
omgang met de schepping: het zien van ‘geschonden 
scheppingsschoonheid’ is essentieel in het klimaatdebat. Het 
gaat niet goed, maar dwars daar doorheen, ‘nochtans’, zien we 
ook schoonheid, hoop, herstel. Juist dat kan tot actie aanzetten 
meer dan apocalyptische wanhoop doet. Kunstenaars, jullie 
hebben een hoge roeping, sta op!                 
                                                                    Pastoor David Lebrun 

 
 

VAN DE BESTUURSTAFEL VAN DE AUGUSTINUSPAROCHIE 
Het bestuur geeft in iedere Ontmoeting een 
verslag op hoofdlijnen van de bestuurlijke 
activiteiten.  
 

 
Jaarrekening 2022 

In de vergadering van april heeft het bestuur de jaarrekening 
voor 2022 goedgekeurd. Het resultaat 2022 uit reguliere 
activiteiten is een verlies van € -14.783. Nadat ook de kosten uit 
niet reguliere activiteiten zijn meegenomen, zoals herwaardering 
en koersresultaten van beleggingen en kosten groot onderhoud 
gebouwen, is het totaal resultaat over 2022 een verlies van  
€ -200.410,- 
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Landelijke open kerkendag 
De parochie Heilige Augustinus heeft op 2e Pinksterdag 
meegedaan aan de landelijke open 
kerkendag. Dit gaf parochianen maar ook 
anderen de gelegenheid om onze mooie 
kerkgebouwen eens op een andere 
manier te bezoeken en te ervaren. Het 
bestuur dankt de vrijwilligers die zich 
hiervoor hebben ingezet. 
 
Erfpacht gronden sportpark Nieuwkuijk 
Met de gemeente Heusden is overeenstemming bereikt over de 
erfpacht van de gronden in Nieuwkuijk die eigendom zijn van de 
parochie en gebruikt worden door de lokale voetbalclub. 
Onderdeel van de 10-jarige overeenkomst is voor de gemeente 
een recht op koop na afloop van de termijn. Dit tegen een 
overeengekomen prijs en indexatie. Beide partijen zijn blij de 
overeenkomst. Dit schept zekerheid voor de nabije toekomst en 
de parochie kan de marktconforme opbrengsten goed gebruiken. 
 
Armoedebeleid 
Door de gemeente Heusden is een onderzoek uitgevoerd naar 
het armoedebeleid in de gemeente. Hiervoor hebben interviews 
plaatsgevonden met vele partijen, waaronder met pastoor David 
Lebrun namens onze parochie. Het eindrapport van de 
rekenkamer is kortgeleden verschenen en geeft de uitdagingen 
aan waaraan gewerkt moet worden.  
 
Afscheid Peter van Drunen 
De bestuursvergadering van mei was de laatste voor Peter van 
Drunen. Na een termijn als vice-voorzitter was hij sinds afgelopen 
zomer penningmeester. Deze rol wordt voortaan overgenomen 
door Richard Heuvelman-Vos, die zich verderop in deze 
Ontmoeting aan u voorstelt. Het bestuur spreekt zijn zeer grote 
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dank uit voor de tomeloze inzet, de goede resultaten en de vele 
uren die Peter aan de parochie heeft besteed in beide rollen. Het 
bestuur zal na zijn welverdiende vakantie samen met Peter op 
een passende manier afscheid nemen. In een volgende editie 
komen we hier nog op terug.  
 
Toekomst Parochie Heilige Augustinus 
Zoals in eerdere Ontmoetingen al toegelicht heeft het bestuur 
overlegd over hoe om te gaan met de 
uitdagingen voor de parochie richting de 
toekomst. Twee vragen houden ons hierbij bezig; 
 
• Hoe houden we een actieve levendige 
geloofsgemeenschap, die voorgaat in het geven 
van inspiratie vanuit het geloof en die relevant blijft voor 
mensen? 
• Hoe zorgen we voor een gezonde financiële huishouding van 
onze parochie waarin inkomsten en uitgaven in blijvend goede 
verhouding staan? 
Hierin zijn ook de goede bijdragen van de adviesraad 
meegenomen.  
 
De ideeën zijn onlangs met het Bisdom besproken. Het bestuur 
zal binnenkort overleggen hoe op korte termijn hierover met de 
parochianen te communiceren. We zullen u daarvan op de 
hoogte houden.  
                                                         Taco Douma, vice-voorzitter 
 
AUGUSTINUSVIERING EN VRIJWILLIGERSDANKDAG 2023 
Op zondag 10 september vindt de Augustinusviering plaats in de 
St. Jan Geboorte in Vlijmen. We vieren de gedenkdag van onze 
patroonheilige. Op deze dag willen we de drie 
geloofsgemeenschappen van onze parochie extra verbinden. 
Daarom is er in het weekend van 9 en 10 september één viering. 



6 
 

We hopen vele parochianen te mogen begroeten. De 
eucharistieviering begint om 10.30 uur. Het gelegenheidskoor en 
de verschillende gildes van onze parochie zullen de dienst 
opluisteren. 

Na afloop van de viering is het koffiedrinken. 
Hierna volgt het dankmoment voor de vrijwilligers van de 
parochie. Zij ontvangen daarvoor een uitnodiging. 
Op deze Augustinusdag willen we de vrijwilligers extra in het 
zonnetje zetten en reiken we de Augustinusspelden uit. 
 
 

 MEDEDELINGEN 
 
 

Zomerrooster 
In de maanden juli en augustus komen de vieringen  door de 
week te vervallen. De vieringen op zaterdag  
1 juli en 5 augustus om 18.00 uur op het Sint Janshof 
gaan wel door. In de Caleidoscoop is er op 6 juli om 
11.00 uur een H. Mis. In augustus komt de dienst daar 
te vervallen. 
 
Het secretariaat zal van 7 augustus tot en met 25 
augustus op werkdagen geopend zijn van 09.30 tot 11.30 uur.  
Op donderdagochtend is tijdens deze periode het secretariaat 
gesloten.  
 
 

Uw advertentie in de Ontmoeting? 
Er is plaats vrijgekomen voor enkele advertenties in dit blad.  
De Ontmoeting verschijnt 4 keer per jaar en wordt onder een 
groot aantal parochianen verspreid. Wilt u of uw bedrijf op deze 
manier adverteren en zo een groot aantal mensen bereiken? 
Voor slechts 60 euro per jaar kan uw advertentie op de kaft van 
dit blad prijken! Wanneer u interesse heeft, neem dan contact op 
met het secretariaat. 
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Bedankje 
Bij het overlijden van mijn moeder Willy 
Rossen-Bressers mochten ik en mijn 
familie vele blijken van medeleven 
ontvangen vanuit de parochie. Onze 
hartelijke dank daarvoor. Het heeft ons 
gesteund bij het verlies.  
Namens de familie Rossen, Ingrid Rossen 
 
 

150 Jaar kerk Haarsteeg 
Op 24 september 9.30 uur is er een speciale viering ter 
gelegenheid van het 150 jaar bestaan van de kerk in Haarsteeg 
met bisschop de Korte. Zie verder in deze Ontmoeting. 
U bent hierbij van harte welkom! 
 
EERSTE HEILIGE COMMUNIE 
Dit jaar hebben 18 kinderen in onze parochie de Eerste Heilige 
Communie gedaan. Op 11 juni was de viering in Vlijmen, die op 
voortreffelijke wijze werd opgeluisterd door Crique. Dank aan de 
werkgroepen en allen die de vieringen en de voorbereiding 
mogelijk maakten. Proficiat aan alle communicanten en hun 
ouders. 
 
Communicanten: 
Amy de Brouwer, Zoë Buitenhuis, Djaylen Damen, Lotte Deneer, 
Indy Egglij, Tess Figee, Ties Figee, Wiebe van Iersel, Chiara 
Kastoun, Noalynn Kuijs, Amber 
van Oosterhout, Sonny van 
Overdijk, Pim van der Sanden, 
Noor Soeterboek, Sanne van 
Vugt, Seger van de Wiel, Sven 
Wouters, Giorgio IJperlaar. 
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VORMSEL 
Op zondag 2 juli vindt in onze parochie de vormselviering plaats. 
In totaal worden er 16 kinderen gevormd door deken Jos 
Verbraeken. Dit zijn:  
Eline Daamen, Anna van Dun, Floris Hendriks, Lara van den 
Heuvel, Noah Joseph, Wiktoria Malachowska, Kamila 
Malachowska, Kuba Malachowska, Lieke van Mook, Jasper 
Pijnenborgh, Emilia Sosinska, Daan Verhoeven, Maud Verhoeven, 
Marielien Wilkens, Thijs Valentijn, Sabijn Zwart.  
  
De muzikale verzorging van de viering wordt door The Upside 
Down Praise Band verzorgd. Het thema van de viering is: “Vuur 
en Liefde”. Onze dank aan de werkgroep, diaken en aan allen die 
de vieringen en de voorbereiding mogelijk maakten. Alvast 
proficiat aan alle vormelingen en hun ouders. 
 
EEN NIEUW BESTUURSLID STELT ZICH VOOR...  

RICHARD HEUVELMAN - VOS 
U bent betrokken bij onze parochie. 
Ik ook. 
Het vieren van ons geloof vind ik 
belangrijk. Het is een wezenlijk 
onderdeel en houvast in mijn leven. 
Naast actief en meelevend lid ben ik 
ook sinds dit jaar penningmeester 
van de parochie geworden. De 
termijn van Peter van Drunen zat 
erop en ik ga mijn uiterste best 
doen om hem zo goed mogelijk op 
te volgen. Peter heeft een 

geweldige inzet getoond en een solide 
financiële organisatie neergezet wat het voor mij makkelijker 
maakt om mijn rol te vervullen. Heel erg bedankt daarvoor Peter. 
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Ik ben 57 jaar en woon sinds eind 2021 in Haarsteeg. Ik ben 
getrouwd en heb geen kinderen. Ik werk bij een grote 
Nederlandse bank en hou me bezig met het verplichte 
klantonderzoek uit hoofde van “Defence Financial Crime” en 
“Know your client”. 
 

We hebben een hele mooie parochie met 3 fijne kerken. Hoewel 
het een landelijke tendens is loopt het kerkbezoek en de 
kerkbijdrage elk jaar terug. Persoonlijk vind ik dat erg jammer. Ik  
vind in de diensten, de preken van pastoor Lebrun en het samen 
vieren altijd veel steun. 
Maria is erg belangrijk in mijn leven. Ik heb echt het idee dat 
toeval niet bestaat. Menigmaal heb ik al hulp en begeleiding 
ondervonden. Met name Onze Lieve Vrouwe van Den Bosch  
heeft een heel speciaal plekje in mijn hart en mijn leven. 
 

Het is heel belangrijk om gehoord en gerespecteerd te worden. 
Sommige van u heb ik al mogen ontmoeten, maar ook velen nog 
niet. Spreek mij gerust aan of stuur een mail naar  
penningmeester@augustinus-parochie.nl. 
Tot snel.                                             Richard Heuvelman-Vos 
 
RENOVATIE FASE 2 DAK KERK VLIJMEN 
Op moment van schrijven worden de 
steigers opgebouwd om te beginnen met 
de tweede fase van de renovatie van het 
dak van de St Jan Geboortekerk. Deze fase 2 
omvat de oostzijde van het dak (kant van de 
parkeerplaats). In 2021 werd de eerste fase 
afgerond (gemeentehuiszijde). De werkzaamheden omvatten o.a. 
het vervangen van de dakleien, het daklood, de goten en de 
nodige timmer- en schilderwerkzaamheden. Onze parochie voert 
op dit moment een zeer terughouden beleid in het investeren in 
gebouwen. Echter de huidige problemen waren van dien aard dat 
langer wachten voor nog grotere schade zou zorgen. Net als de 
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westzijde had ook de oostzijde van dit dak lekkages door de 
matige kwaliteit van de leien en het daklood. 

De commissie vastgoed van onze parochie (ComVa) en het 
bouwbureau van het bisdom hebben nauw samengewerkt in de 
voorbereiding, financiële onderbouwing en planning van het 
project en hebben het bestuur kunnen overtuigen van de 
noodzaak. Door het opdelen van de werkzaamheden in 2 fasen  
wordt optimaal geprofiteerd van de beschikbare 
subsidiemogelijkheden. De kerk komt hiervoor in aanmerking 
omdat het een rijksmonument betreft. De werkzaamheden in 
fase 2 zijn begroot op een bedrag van €206.882, waarvan 60% 
wordt gesubsidieerd. Dat is een mooi bedrag maar dat betekent 
nog steeds een bijdrage van ruim €80.000 uit eigen middelen. Dit 
wordt betaald uit de reservering (spaarpot) die is aangelegd voor 
onderhoud en renovatie. De renovatie is gecontroleerd en 
goedgekeurd door het bisdom. 

De verwachte duur is ca 3 maanden. Hierdoor zal de 
parkeerplaats aan de oostzijde van de kerk soms beperkt 
toegankelijk zijn en kan er misschien wat overlast zijn. We 
trachten echter de overlast tot een minimum te beperken. Wij 
hopen op uw begrip en bij vragen staan wij u graag te woord. 
comva@augustinus-parochie.nl 

Marco van Os en Ivan van Hemert 
 
KONINKLIJK GEDECOREERDEN 
2023 
Met lintjesregen werd een van 
onze vrijwilligers bedacht door de 
koning. Woensdag 26 april 2023 
ontving Dhr. Jeroen van den Bosch 
(54 jaar) uit Vlijmen, uit handen 
van burgemeester Willemijn van 
Hees, de koninklijke 
onderscheiding "Lid in de Orde van 

mailto:comva@augustinus-parochie.nl
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Oranje-Nassau". Zijn verdiensten voor het Gilde (v.a. 1997) en die 
voor de Stichting Evenementen Vlijmen (voorzitterschap 
producties ‘Het Plein Spreekt’ en de film ‘Herman’) zijn erg 
bepalend en hebben grote impact op de gemeenschap in Vlijmen 
en de gehele gemeente. Hij is vele jaren van grote betekenis 
geweest voor zowel protestantse als katholieke 
geloofsgemeenschappen. (van acoliet tot financieel beheerder) 
en voor vele individuele inwoners die hij met raad en daad heeft 
bijgestaan (bij studie, financieel advies etc.).  
 
LIEF EN LEED: 
Door het doopsel zijn in onze kerkgemeenschap opgenomen: 
21 mei Vlijmen Zoë van Osch 

Wij wensen haar een gezegende toekomst in een liefdevol gezin. 
 
60- jarig huwelijksjubileum: 
16 mei  Vlijmen Terus en Ria Boom - Passier   
18 juni Nieuwkuijk Toon en Gerrie van de Weijenberg -   
                                           van Helvoort 
Wij wensen hen alle levensgeluk en zegen. 
 
Uitgedragen vanuit onze kerken: 
21 maart Nieuwkuijk Ad van Bladel   78 jaar  
26 april Nieuwkuijk Henk van Hulten   82 jaar  
27 april Vlijmen Annette Schoonen – Achten   82 jaar  
29 april Haarsteeg Annie Verhoeven – van Doornmaal 90 jaar  
25 mei Nieuwkuijk Toon van den Bosch  68 jaar  
26 mei Vlijmen Riet van Vlijmen – van den Bosch  94 jaar  
27 mei  Haarsteeg Harrie van Helvoort  90 jaar  
 

Begeleid door het gebed van de kerk, namen wij afscheid van: 
05 mei Nieuwkuijk Luc Trommelen  92 jaar  
28 mei  Haarsteeg  Lina Slegers – van Hedel  90 jaar  
Mogen zij rusten in Gods vrede 
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HAARSTEEGESE KERK 150 JAAR: jubileumviering met bisschop 
de Korte   

In 1873 -150 jaar 
geleden- werd de 
huidige kerk van 
Haarsteeg door 
de toenmalige 
pastoor Ceelen 
ingezegend. Drie 
jaar eerder had 
dezelfde pastoor 
de eerste steen 
ervan gelegd. Na 

de inzegening werd er voor de eerste maal de H. Mis 
opgedragen. Het zou echter duren tot 1882 vooraleer de 
bisschop van Den Bosch, Mgr. Godschalk naar Haarsteeg kwam 
om kerk en altaar te consacreren. Hoe dan ook, dit jaar wordt er 
150 jaar “gekerkt” in door de Bossche architect H.C. Dobbe 
ontworpen tempel in neogotische stijl.  
 
Wat ik schrijf, is geschiedenis maar wanneer men de Haarsteegse 
kerk binnenkomt, dan wordt men in de hal ervan onmiddellijk 
geconfronteerd met de historie van de kerkjes die de parochie 
Hedikhuizen-Haarsteeg sinds de Reformatie heeft gehad. In de 
zijmuren zijn namelijk de herinneringsstenen ingemetseld, welke 
zijn gebruikt bij de eerstesteenlegging van die kerkjes. Ik spreek 
bewust over “kerkjes” want we zitten dan in de tijd van de schuil- 
en schuurkerken. De protestantse overheersing van die dagen 
bepaalde het klimaat en was het katholieke leven niet gunstig 
gezind. 
 
In het midden van de 19de eeuw kwam hier verandering in. Wat 
reeds in de Franse tijd in gang was gezet, -vrijheid van vereniging 
en vrijheid van godsdienst-  werd door Thorbecke in de grondwet 
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van 1848 bekrachtigd. Enkele jaren later, in 1853, vond het 
herstel van de kerkelijke hiërarchie plaats. Ons land kreeg weer 
bisschoppen toebedeeld. Het zelfvertrouwen van katholieken 
groeide gestaag en dit uitte zich in een katholieke emancipatie 
die niet te stuiten was.  
 
In Haarsteeg werd dit concreet door het toenmalige schamele 
kerkje te vervangen door een nieuwe kerk die recht deed aan het 
zelfbewustzijn van de Haarsteegse katholieken. En zo gebeurde 
het dat de huidige neogotische kerk het levenslicht zag: een 
sfeervolle driebeukige kruiskerk met transept, toegewijd aan de 
heilige Lambertus die ooit onze contreien kwam evangeliseren. 
Over de bouw en de inrichting van de kerk is in eerdere 
publicaties uitvoerig stilgestaan door 
wijlen Pater L. van de  Meerendonk, o. 
pream.  Wat zeker vermeldenswaardig is, 
is het feit dat de kerk is getooid met 
meerdere beelden uit het atelier van de 
Bossche beeldhouwer Hendrik van der 
Geld. Toeval of niet maar zijn broer 
woonde in Haarsteeg en was er bakker.  
 
Op zondag 24 september vindt om 9. 30 
uur de plechtige jubileumviering plaats die 
zal worden voorgegaan door Mgr. G.J.N. 
de Korte, bisschop van ’s Hertogenbosch, 
in concelebratie met oud-pastoor J. 
Nabuurs en mezelf. Koor en 
Ambrosiusgilde zullen de viering 
opluisteren. In dat weekeind zal dat de 
enige viering zijn om zo als parochie dit jubileum gezamenlijk te 
kunnen vieren. Noteer 24 september nu reeds in uw agenda. 
                                                                         Pastoor David Lebrun   
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IN GESPREK MET THEO BOOM 
De H. Lambertuskerk in Haarsteeg bestaat dit jaar 150 jaar. Een 

mooie gelegenheid om in 
gesprek te gaan met een 
vrijwilliger die al lange tijd 
verbonden is aan deze kerk: 
Theo Boom.  
Hij vertelt iets over zichzelf: 

'Ik ben eigenlijk een 
Vlijmenaar, ik ben geboren 
in Vlijmen, opgegroeid op 
een boerderij, een 
gemengd bedrijf. We waren 
thuis met 7 kinderen. De 
boerderij stond tegenover 

waar nu de theetuin is. In 1963 ben ik getrouwd en toen zijn we 
naar Haarsteeg verhuisd. Dus ik woon dit jaar al 60 jaar in 
Haarsteeg. 40 jaar heb ik gewerkt bij de gemeente, bij de 
afvalwaterzuivering. Ik ben ook al 52 jaar lid van het gilde, St. 
Barbara. Daarnaast is wandelen een rode draad in mijn leven. Ik 
heb 50 keer de Nijmeegse vierdaagse gelopen en 25 keer de 80 
van de Langstraat. Ik ben ook een keer naar Idstein gelopen. Er 
was in die tijd een band tussen de gemeente Haarsteeg en 
Idstein. We hebben toen 450 km gelopen in 9 dagen. Ook ben ik 
vele malen op zondag in de meimaand naar de St. Jan in Den 
Bosch gelopen. In de begintijd betekende dat om 5.00 uur 's 
ochtends vertrekken om de H. Mis van 7.00 uur bij te kunnen 
wonen en daarna weer te voet terug. Dat is zo gekomen door 
mijn moeder, ze gaf me door dat Maria belangrijk is.' 
 

U bent ook zeer betrokken bij de parochie, wat doet u zoal? 
'In 1983 ben ik vrijwilliger bij de kerk geworden. Dat was in de 
tijd van pastoor Nabuurs. Er was iemand nodig die klusjes kon 
doen. Nu, 40 jaar later, help ik nog steeds bij kleine reparaties en 
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technische klusjes, maar bijv. ook bij het openen van de kerk 
doordeweeks, het bijhouden van de tuin, ik ben acoliet en 
ondersteun bij uitvaarten.' 
 

Welke gebeurtenissen zijn u met name bijgebleven? 
'Heel veel dingen. Je maakt zoveel mee, ook doe je ervaringen op 
die je anders misschien nooit zou hebben opgedaan. Zo herinner 
ik me bijvoorbeeld nog dat de elektriciteitsleidingen in de kerk 
nodig vervangen moesten worden. Het waren toen nog ijzeren 
leidingen en dat moest naar PVC. Er waren schilders bezig in de 
kerk en die hadden steigers geplaatst. Met hen kwam ik overeen 
dat ik die in de avonduren kon gebruiken om de leidingen te 
vervangen. Ook heb ik eens 
geholpen met de revisie van 
het orgel. We haalden de 
pijpen eruit, maar daar had 
ik geen ervaring mee en al 
gauw zat er een deukje in 
een pijp. Maar degene die de 
revisie overzag wist daar wel 
raad mee: met een stok in de 
pijp rolde hij die over de 
grond en het deukje was meteen verdwenen. En toen het 
vroegere St. Janshof werd gesloopt vanwege de nieuwbouw kon 
ik veel materiaal krijgen. Dat is in de loop der jaren gebruikt voor 
klussen aan de elektriciteit in pastorie en kerk.' 
 

Is er veel veranderd door de jaren heen? 
'Ja, in de loop der jaren zijn er natuurlijk dingen veranderd. Ook 
door de terugloop in de kerk. Maar tegelijkertijd is het eigenlijk 
ook hetzelfde gebleven. Op zaterdagavond hebben we hier nog 
steeds de viering waar ik elke week naartoe ga als het mogelijk 
is.' 
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Wat geweldig dat u al 40 jaar vrijwilliger van de parochie bent! 
Wat maakt dat u zich zoveel jaren heeft ingezet en dat nog steeds 
doet? 
'Het plezier. Ik organiseer graag, en wanneer het mensen plezier 
geeft, dan beleef ik er zelf ook plezier aan. Ik doe graag iets voor 
het algemeen belang. Zolang ik gezond ben, blijf ik het daarom 
graag doen.'                                        Eline van Meel 
 
VOB 
De werkgroep VOB (vrijwilligers op bezoek) bestaat sinds 2016. 
Het gaat om een groep vrijwilligers die parochianen bezoekt.  
De deelnemers van het eerste uur worden nog trouw bezocht. 
Het bezoek wordt zeer gewaardeerd. Helaas hebben we ook 
afscheid moeten nemen  van een aantal deelnemers. 
De deelnemers zijn altijd blij met je komst, omdat ze ervaren dat 
contact met mensen, naast de familie, zeer belangrijk is. Ze zijn 
nieuwsgierig wat er in hun wijk of dorp gebeurd is. Praten over 
vroeger, waar ook de kerk een plaatsje krijgt. Een potje kaarten 
maakt de middag weer anders.  Een aantal vindt het voeren van 
gesprekken met diepgang heerlijk. Als het gesprek gaat over het 
verlies van een partner dan is een luisterend oor belangrijk.  
Het is niet alleen de deelnemer, die het bezoek als waardevol 
ervaart, het is een wederzijds gebeuren. Ook voor de vrijwilliger 
is het een fijne middag. Door regelmatige bezoeken groeit het 
persoonlijk contact tussen vrijwilliger en deelnemer  
Is er eenmaal een koppeling tussen vrijwilliger en deelnemer 
gemaakt dan is het een blijvend contact, zelfs als er een 
verhuizing naar een Zorgcentrum heeft plaats gevonden. 
 

OPROEP 
Werkgroep VOB wil graag meer mensen bezoeken. U kunt zich  
hiervoor aanmelden bij het secretariaat: 073-5112215 
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INLOOPKOFFIE 
Een tweede taak van VOB is de 
maandelijkse inloopkoffie.  Deze 
activiteit bestaat nu ruim één jaar. 
Doel is om iedereen die wil en zin heeft 
in een praatje op de eerste woensdag 
van de maand uit te nodigen. 
Gastdames zijn aanwezig voor de 
koffie en praten gezellig mee. Een 
vaste groep mensen heeft de weg naar 

de Inloopkoffie gevonden. Ze lopen niet alleen binnen om koffie 
te drinken en even te babbelen, ze blijven gewoon twee uur 
zitten en tegen 16.00 uur zeggen we dat we gaan opruimen. Ook 
de pastoor loopt binnen als hij geen afspraak heeft. Er kunnen 
nog best mensen bij. Koffie en kopjes genoeg.  We wisselen af 
tussen Vlijmen, Nieuwkuijk en Haarsteeg. Als de afstand iets te 
groot is, dan belt u het secretariaat op 073-5112215. We komen 
u thuis ophalen. 
 

De komende maanden is de inloopkoffie op 5 juli en 4 oktober in 
de Lantaarn in Vlijmen, op 2 augustus en 1 november in de 
parochiezaal in Haarsteeg en op 6 september en 6 december in 
het Patronaat in Nieuwkuijk. 
 
IN MEMORIAM: Henk van Hulten  
Na een kortstondige ziekte overleed op 26 april jl. de geliefde en 
gewaardeerde dirigent van het Augustinuskoor: Henk van Hulten. 
Jarenlang dirigeerde hij het kerkkoor op de Vliedberg. Toen in 
2015 de parochiefusie een feit werd en de Vliedbergse kerk aan 
de eredienst werd onttrokken, werd Henk de dirigent van het 
huidige Augustinuskoor.   
Decennialang heeft Henk enorm veel betekend voor de 
muziekwereld hier in onze contreien. Tal van harmonieën, koren, 
fanfares, muziekkapellen hebben mogen genieten van zijn 
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vakkundigheid. In Henk verliezen 
we een bijzondere man; iemand 
die zijn passie voor muziek op 
anderen wist over te brengen. Hij 
deed dat vastberaden maar ook 
altijd subtiel, met respect voor 
elke mens, voor elke zanger.  
Henk was een echte dirigent. Hij 
wist van de muzikale stip aan de 
horizon en motiveerde zijn 
koorleden daarnaartoe te 
bewegen, daarnaartoe te zingen. 
Zo wist hij mensen op sleeptouw 
te nemen en was hij “dirigent”, 
wat afgeleid is van het Latijnse 
dirigere, hetgeen betekent: 

leiding geven. Henk gaf leiding en wist het beste uit de koorleden 
te halen, iedereen in zijn waarde latend. 
Zijn overlijden valt het Augustinuskoor en onze parochie zwaar 
maar wanneer bij het concert des levens  -waar niemand een 
programma van heeft-  een slotakkoord klinkt, is het einde een 
gegeven. En toch is dat einde een nieuw begin, aldus ons aloude 
geloof. Henk wacht nu de ouverture van een nieuwe compositie 
aan de overkant. Die klanken overstijgen het aardse en bespelen 
de eeuwigheid in al haar dimensies. Vanuit die geest vierden we 
op 4 mei zijn afscheid in de Nieuwkuijkse kerk.  
Henk, dank voor alles en rust in vrede.   Pastoor David Lebrun                                                            
 
IMPRESSIE VAN UIT ETEN VOOR HET GOEDE DOEL OP 30 
MAART 2023 
Om 16.00 uur waren de vrijwilligers van MOV-groep Augustinus 
present in buurthuis De Haarstek. De zaal werd omgetoverd tot 
een gezellig restaurant en in de keuken werden voorbereidingen 
getroffen voor de maaltijd. Onze chef-kok was Lauri van 
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Ruremonde, geassisteerd door de vaardige handen van Ciel van 
der Sterren.  
 

De gasten werden 
welkom geheten en 
kregen een eerste 
drankje aangeboden. 
Evenals de Missie- 
Ontwikkeling en Vrede 
werkgroep dragen de 
gasten de Vastenactie 
een warm hart toe. Dit 
keer werd aandacht 
en financiële 

ondersteuning gevraagd voor Zuid- Soedan. Eén van de armste 
landen in de wereld waar ruim 2 miljoen mensen ontheemd zijn 
en op de vlucht geslagen, waar de kindersterfte onevenredig 
groot is. De Vastenactie probeert te helpen op een zeer concrete 
manier zodat mensen weer kansen krijgen. 
Een heerlijke aspergesoep en verse tomatensoep werden 
geserveerd. Vers gemaakte gerechten lieten zich aansluitend 
goed smaken. 
Uit eten voor het goede 
doel is vooral ook heel 
gezellig. In een 
ongedwongen sfeer 
worden de gasten 
verwend met een 
heerlijke maaltijd en 
werd er volop bij-
gekletst. 
 

Henri van Delft vertelde 
uit eigen ervaring over Afrika en Zuid-Soedan.  
 



21 
 

Het verhaal van de kleine Doink die te voet gevlucht is als 3- jarig 
jongetje via Ethiopie en Kenia en nu zonder zijn familie nog te 
kennen in Utrecht woont. “The good lie”, een verfilming, is te 
zien via YouTube.  
 

Uit eten voor het goede doel was in alle opzichten geslaagd: Een 
gezellige avond, een lekkere maaltijd en een mooie opbrengst 
voor de Vastenactie. 
 

Met dank aan de sponsoren Het 
Vaantje, slagerij van Bokhoven, de 
kok Lauri, Herman van De Haarstek 
en een speciaal woord van dank 
aan Pastoor Lebrun en de Parochie 
Heilige Augustinus die dat alles 
mede mogelijk maakten. 
De MOV-groep Augustinus 

 
GEEN SLAAF VAN JE ZORGEN 
De lange zondag van het jaar breekt weer aan: vakantie - zo mag 
je zeggen - is de rustdag van het jaar. Onze menselijke 
inspanningen om allerlei doelen te halen, hoort bij ons leven. 
Maar wat er net zo goed bij hoort, wat nog wezenlijker is dan ons 
zorgen maken, is beseffen dat de eerste zorg die van God voor 
ons is. 
 

Erop vertrouwen dat God zoveel om ons mensen geeft, dat Hij 
onze zorgen wel kent en erin zal voorzien op het moment dat het 
echt nodig is. Dat klinkt gruwelijk naïef, maar het is een oproep 
om ons een bepaalde manier van denken en doen eigen te 
maken. 
 

Jezus zegt in het evangelie: “Wees niet bezorgd om je leven, over 
wat je zult eten en wat je zult drinken. Het leven is meer dan het 
voedsel, het lichaam is meer dan de kleding. Uw hemelse Vader 
weet wel dat je die dingen nodig hebt.” Met andere woorden: 
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wat maak je je toch veel zorgen. Probeer niet alles zelf in de hand 
te houden, maar vertrouw erop dat je in Gods hand bent. 
 

Het verhaal van Johannes XXIII zal bij deze en gene wel bekend 
zijn. Deze paus had het Tweede Vaticaans concilie, nu 60 jaar 
geleden, bijeengeroepen en het verloop van die wereldwijde 
kerkvergadering baarde hem heel wat zorgen. Zozeer dat hij er 
slecht van ging slapen. Tijdens weer een nacht van slecht slapen, 
verscheen hem Christus in een droom die zei: “Johannes, wat 
maak je je toch veel zorgen om de kerk. Van wie is die kerk nou? 
Van jou of van mij?” 
 

We hoeven ons niet te 
laten overmeesteren 
door angsten of zorgen, 
maar mogen vertrouwen 
dat er Eén is die zorg 
heeft voor ons. In de 
eerste Petrusbrief staat 
het heel mooi: “Schuif al 
uw zorgen op Hem af, 
want Hij heeft zorg voor 
u.”  
Bovendien: een 
krampachtige manier om 

het leven in handen te houden, maakt ons niet gelukkig. We 
merken dat mensen alles hebben en toch iets wezenlijks missen. 
Met de woorden van Jezus in het evangelie: “We ontdekken dat 
het lichaam meer is dan het eten en het leven meer is dan de 
kleding.” Zijn we vaak niet voortdurend bezig met voorwaarden 
om het leven goed te houden dat we daardoor vergeten zelf te 
leven? 
 

Een vreemd maar sprekend voorbeeld daarvan is de digitale 
fotografie. Sinds de opkomst hiervan zie je bij verschillende 
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gebeurtenissen en evenementen steeds meer mensen met hun 
mobiel foto’s maken. Natuurlijk: foto’s vormen een aardig 
aandenken maar is de indruk niet belangrijkere dan de afdruk?  
Soms zijn mensen zo intensief bezig naar het scherm te kijken dat 
ze niet meer beleven wat er op dat moment zelf gebeurt. Dan 
ben je zo bezig met het vastleggen van de herinneringen voor de 
toekomst, dat je het leven van het moment zelf vergeet. 
 

Leef nu, zegt Jezus: de dag van morgen zorgt voor zichzelf. Met al 
je zorgen kun je trouwens je leven toch geen dag langer maken. 
Leef nu. Dat is geen vrijbrief om er egoïstisch op los te leven. Het 
is veeleer een uitnodiging ons niet als slaaf van onze zorgen van 
morgen te gedragen. Een uitnodiging om te leven in het “nu” en 
in het besef dat we Gods kinderen zijn. Hij houdt ons niet alleen 
vandaag in Zijn hand maar ook morgen en overmorgen…  
Fijne vakantie gewenst!     
                                                                        David Lebrun, pastoor 
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CONTACT EN HET STUREN VAN KOPIJ: 
Voor al uw vragen en/of opmerkingen kunt u 
contact opnemen met ons secretariaat. Het 
secretariaat is op werkdagen geopend tussen 
09.00 uur en 12.30 uur.  
Adres: Pastoriestraat 15, Vlijmen 

E-mail: secretariaat@augustinus-parochie.nl 
Telefoon: 073-5112215 
 
Veel antwoorden op uw vragen kunt u terugvinden op onze 
website: www.augustinus-parochie.nl. 
Uiterste datum inleveren kopij voor de volgende Ontmoeting: 
25 augustus 2023. De redactie behoudt zich het recht voor om 
ingezonden artikelen in te korten in verband met de beperkt 
beschikbare ruimte. 
 
Rekeningnummers waarop u geld kunt overmaken voor 
intenties, kerkbijdrage enz. : 
Vlijmen:  NL86 RABO 0154792950 
Haarsteeg:  NL80 RABO 0154714003 
Nieuwkuijk:  NL94 RABO 0136501710 
Vliedberg:  NL28 RABO 0136590683 
 
Mocht u de Ontmoeting via e-mail willen ontvangen, kunt u dat 
doorgeven aan het secretariaat. 

mailto:secretariaat@augustinus-parochie.nl
http://www.augustinus-parochie.nl/

